
Hvordan vite at det vi gjør fører til 

en forandring (og gjerne bedring)? 



PSFS/HEVD 



Hva viste resultatene i 2015? 



Fra sjekklisten/målepunktskjema 



Så hvorfor fortsatte vi ikke  

å måle? 
■ Vi var på pilot-stadiet, kun en liten del av kommunen  

deltok, ikke etterspørsel, travel drift tar fokus 

■ Fikk lagt inn flettedokumenter i Gerica, men fikk ikke 
aggregert data fra skjemaene 

■ Manuelt arbeid – inn i Gerica for å se skår før og etter i 
HEVD-skjema 

■ Sjekklisten ble litt for uoversiktlig og omfattende? 

■ Pasientens funksjonsmål var ikke med ut til ansatte på 
LMP i tjenestene – lite eierforhold  

■ Måtte gjøre noen valg ved implementeringen;  
=>Tavlemøter og «Hva er viktig for deg?»-metodikken 
på nye Helsehuset 

 

 



Hva tror vi skal til for å  

få til målinger i dag?  
■ Øke brukervennligheten i EPJ for HEVD og målepunktskjema 

■ Opplæring pasientforløp og skjemabruk 
(dokumentasjonsforum, kvalitetsteam, fagmøter, 
forbedringsagenter) 

■ Plan for skåringer i HEVD og målepunktskjema, f.eks 
oppfølging på tavlemøter? 

■ Funksjonsmål i HEVD må kvitteres ut i tiltaksplan? 

■ Oppfølging av ansatte – kommunikasjon om motiverende 
samtale for at pasienten skal klare å nå funksjonsmålene 

■ Ledere må etterspørre resultatene/rapportering og man må 
drøfte endringene 

■ Agenda på faste arenaer; kvalitetsutvalg, kvalitetsteam i 
virksomhetene, fagmøter, ledermøter 

■ «Konkurranser» og lære av «de gode» 

 


